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Prigodnom svečanošću Lovački društvo „Kuna“ iz Klenovnika obilježilo je 30 godina svog 

djelovanja. Na toj velikoj obljetnici, ali i tome što su kao udruga na raspolaganju 

stanovnicima Općine Klenovnik čestitao je i župan Varaždinske županije Anđelko Stričak.

- Razdoblje od 30 godina predstavlja jedan dugi period kako za čovjeka, tako i za udrugu, 

ali i našu zemlju. U tom periodu svatko od nas, od vas doživio je brojne promjene, ali ono 

što je najvažnije, prošavši kroz sve izazove, i dalje čvrsto i ponosno stojimo, svaki sa 

svojim ostvarenjima. Udruge su od neprocjenjive važnosti za Varaždinsku županiju i ono 

što uvijek ističem kako nitko ne poznaje tako dobro naše planine, šume, naše bregove kao

što to poznaju naši lovci. Nitko ne poznaje bolje naše rijeke, potoke, izvore, kao naši 

ribolovci, a pčelari su ti koji znaju gdje su najljepše livade pune cvijeća. I zbog toga treba 

cijeniti naše udruge, ali i građane koji žive u ruralnim područjima jer upravo vi vodite brigu 

o našoj tradiciji, običajima i trudite se da ona ne zamru – rekao je župan Stričak zahvalivši 

se udruzi na dugogodišnjem radu odnosno brizi oko očuvanja okoliša i zaštiti životinja.



Predsjednik Lovačkog društva „Kuna“ Izidor Plahinek osvrnuo se na 30 godina djelovanja 

društva.

- Svjedoci smo velikog rada i entuzijazma, rezultati su iznimni, a za to su prije svega 

zaslužni naši požrtvovni članovi. Zahvaljujem se Varaždinskoj županiji, županijskom 

Lovačkom savezu i Općini Klenovnik što su nas prepoznali kao aktivno, progresivno 

društvo koje je na usluzi svojim sugrađanima – rekao je predsjednik Društva Izidor 

Plahinek.

Okupljene je pozdravio i načelnik Općine Klenovnik Mladen Blaško koji je zahvalio lovcima

na doprinosu njihovoj zajednici.

- Sjećam se još kao osnovnoškolac izgradnje lovačkog doma, ali i svih daljnjih radova i 

aktivnosti društva. Vi predstavljate jednu snagu naše zajednice voljeći i brinući se o prirodi 

i životinjama. Zahvaljujem vam se što se uključujete i u obilježavanje Dana Općine, 

Marijinog puta i druge aktivnosti, te time naše društvo činite bogatijim. Zalažući se za rad 

svih udruga, iz općinskog proračuna za lovce izdvajamo dvije tisuće eura, a pomogli smo i 

kod izgradnje ograde, proširenje parkirališta, kao i kod asfaltiranja dvorišta uz lovački dom.

Ujedno zahvaljujem županu Stričaku na pomoći kod sufinanciranja asfaltiranja dvorišta 

kojeg sami ne bi mogli dovršiti – rekao je, između ostalog, načelnik Blaško.












